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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  29 november 2023 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 9 november 2023 heeft de fractie van Gemeentebelangen schriftelijke 
vragen gesteld over whatsappgroepen. 
De vragen luiden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Is het college het met ons eens dat de veiligheid in onze gemeente 

prioriteit heeft en whatsappgroepen in de buurten dit versterkt? 
 
Het college bevestigt dat veiligheid een prioriteit vormt in onze 
gemeente. Gevoelsmatig dragen de whatsappgroepen bij aan de 
veiligheid in de buurt.  
 

2. Heeft de gemeente momenteel enige vorm van betrokkenheid bij deze 
WhatsApp-groepen? 
 
Er is vanuit de gemeente periodiek contact met de coördinator van de 
whatsappgroepen. Via de Smederijen is er veiligheidsbudget 
beschikbaar gesteld om o.a. borden voor de verschillende groepen op 
te kunnen hangen.  
 

3. Ziet het college ook de voordelen door het professionaliseren van 
dergelijke whatsapp groepen, zo nee waarom niet? 
 
Er zijn op dit moment geen signalen dat de whatsappgroepen niet 
professioneel genoeg zouden zijn. De whatsappgroepen zijn met name 
interessant voor de politie omdat het de heterdaadkracht kan vergroten 
bij bijvoorbeeld woninginbraak en er sneller informatie gedeeld kan 
worden. 
 

4. Welke best werkbare voorbeelden uit andere gemeenten waar 
WhatsApp-groepen op een professionele en betrouwbare manier 
worden beheerd, kent het college? 
 
Er is wel gekeken naar andere gemeenten maar we hebben geen 
aanleiding gezien om de aanpak van Hoogeveen aan te passen. We 
hebben de insteek dat het effectief en laagdrempelig moet zijn. Van 
inwoners voor inwoners. 
 

5. Op welke manieren, denkt het college, dat de gemeente kan 
samenwerken met de politie om het werk van de WhatsApp-groepen te 
versterken en te ondersteunen? 

 
Er is in het verleden regelmatig contact geweest met gemeente, 
Smederijen, politie en de coördinator van de whatsappgroepen in 
Hoogeveen. Momenteel is het met name Politie en de coördinator 
whatsappgroepen die contact hebben omdat de Whatsappgroepen van 
en voor inwoners zijn en de politie de partij is die op dit moment het 
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meeste baat heeft bij de whatsappgroepen (namelijk de 
heterdaadkracht te vergroten en de mogelijkheid creëren om snel 
informatie te delen) 

 
 

6. Is het college bereid te onderzoeken welke investering gemoeid is met 
het professionaliseren van de whatsapp-groepen? 
 
Het college heeft op dit moment geen aanleiding om de professionaliteit 
van de whatsappgroepen in twijfel te trekken.  

 
 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Karel Loohuis 
Gemeentesecretaris       burgemeester  

 


	Gemeentesecretaris		     burgemeester

